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Referat af den 54. ordinære Generalforsamling 
 

Forsikringsklubben GF-Sydvest, den 13.april 2023 kl. 19.00. 

 

Sted: ECH Park, Stormgade 200, 6700 Esbjerg. 

 

Dagsorden: Dagsorden jvf. vedtægterne.  

 

Der var tilmeldt 231 medlemmer. 

 

Klubbens formand Kim Nielsen, bød velkommen.  

Herefter gik man videre til dagsordenens punkt 1, valg af dirigent. 

 

Punkt 1 

 

Valg af dirigent. 

Bestyrelsen foreslog Allan Nejbjerg fra Advokatfirmaet Penta Advokater, som herefter blev valgt. 

 

Dirigenten konstaterede generalforsamlingens lovlige indkaldelse. 

 

Dirigenten gik videre til dagsordenens punkt 2, beretning for 2022, og gav ordet til klubbens 

formand. 

 

Punkt 2  

 

Bestyrelsens beretning. 

Formanden berettede omkring overskuddet på bilskadesregnskabet, som for alm. bilister blev på 

14%. Fortalte endvidere omkring, hvordan skaderne fordelte sig sammenlignet med 2021/2022.  

Dette er vi yderst tilfredse med. 

 

Hvad havde klubben så tegnet i 2022: 

Bilforsikringer: 

tegnet i 2022:  2.403 stk. 

Ikraftværende pr. 31.12.22:  10.804 stk. 

 

Øvrige brancher: 

tegnet i 2022: 5.866 stk. 

Ikraftværende pr. 31.12.22:  30.241 stk. 

 

Portefølgeudvikling: 

 

31.12.21: i kr. bil = 46.696.097,- - øvrige = 80.375.385,- kr. – i alt : 130.071.482,- kr. 

31.12.22: i kr. bil = 51.096.000,- - øvrige = 87.233.000,- kr. – i alt : 138.329.000,- kr. 
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Hvad er der sket i 2022:   

Kim Nielsen fortalte om følgende: 

Hvad betyder det at være medlemsejet? 

• GF Forsikring er ejet af medlemmerne via forsikringsklubber og GF Fonden 

  

• GF er lokale og tæt på medlemmerne  

over hele landet 

  

• GF driver alene forretningen i  

medlemmernes interesse 

• GF holder priserne på det lavest  

mulige niveau 

  

• Medlemmerne i GF deler overskuddet  

med hinanden. 

 

I 2022 tog vi hånd om medlemmerne i en usikker verden. 

Ud af coronaens skygge – hverdagen vendte tilbage 

Vejrguderne var med os det meste af året  

Overskudsdeling til alle medlemmer på trods af inflation 

Energikrisen pressede medlemmernes privatøkonomi   

GF holdt priserne i ro, mens andre varslede prisstigninger  

Stor medlemstilgang styrkede GF’s handlefrihed som medlemsejet selskab 

 

GF-danmarkskortet blev større 

GF Forsikring er i dag et af Danmarks  

største medlemsejede forsikringsselskaber. 

Det giver os styrken til at udvikle os. 

 

Populære medlemsfordele 

Læge 365 

Psykisk krise 

Digital chikane 

Identitetstyveri. 

 

Ekstra medlemsfordele i klubben 

Bil 

10 % rabat på DEKRA bilsyn 

Rabat på dækhotel, dæk, fælge og autoservice hos Euromaster 

7 % rabat på bilsyn plus 

OIL Loyalitetsaftale 30 øre pr. liter 

Autohjælp 

Stenslag Gratis 

10 % rabat på service, dæk og reparation hos Quickpoint 

Øvrige 

20 % rabat på fliserensning, imprægnering og algebehandling af tag. 
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10% rabat på vindueslås 

4% rabat hos Maxi zoo 

Rabat på alarm 

Rabat på bekæmpelse af skadedyr 

Ejerskifteforsikring 

 

Hvad er godt at huske for dig/jer. 

Forsikringstjek – nyhedsmail – robinsonlisten – rejseforsikring – rødt og grønt kort. 

 

GF bliver en del af taksatoringen 1.5.23. 

 

Hver dag hjalp vi 396 medlemmer med en skade og medlemmerne hjalp med at forebygge skader. 

 

Overskudsdelingen trods inflation 260 mio. kr. til medlemmerne. 

 

Epsi måling blandt branchens bedste 79,5 (77,5 gennemsnit) 

Trustpilot 4,7 ud af 5 – marts 2023 22.405 anmeldelser 

Forbrugerrådet tænk – sommerhus bedst i test juni 2022 

 

GF Fonden trafiklegat pulje 600.000 kr. 

 

Som en sidste ting opfordrede formanden til at huske at medlemmerne kunne spare op til 50% på 

deres indbo ved at anbefale et medlem. 

 

Så det gør faktisk en forskel at være medlemsejet. 

 

Tak for ordet. 

 

Spørgsmål fra medlemmer: 

Jens Erik Thiim - Rødt og grønt kort virker det i udlandet? 

Hent appen rødt kort, så får man den hjælp man har brug for. 

 

Ulla Damkjær - Har vi fået en bedre på cykeldækning?  

Det har vi før skulle vi sætte summen op på indbo for at cykeldækning er korrekt – men på ny indbo 

er det anderledes. Her kan man vælge den rette sum til cyklen alene. 

 

Christian Kristensen - Udvidet vandskade i lejlighed dækker den hvis vandet løber ned til underbo?  

Her er det bygningsskade der skal hjælpe med skaden. 

 

Jens - Medlemsfordele kunne retshjælp også tænkes ind der?  

Det er i dag dækket på den almindelige forsikring. 

 

Carsten Andersen - Medlemsfordele med rabat hvilke firmaer står bag?  

Det kan man se på mitgf.  

 

Preben -Vildtfølje?  
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Kan hentes på kontoret – men kan også købes hos f.eks. Thansen. GF ønsker ikke at være ansvarlig 

for om de virker eller ej. 

 

Herefter konstaterede dirigenten at der ikke var yderligere spørgsmål til beretningen. 

 

Bestyrelsens beretning blev herefter godkendt.   

 

Punkt 3 

 

Forelæggelse af klubbens årsregnskab til godkendelse. 

 

Arne M. Pedersen gennemgik regnskabet. Drift og balanceposter blev gennemgået i hovedtræk.  

Underskuddet blev i år på 38.323 kr. inkl. negativ Investeringsafkast på 440.158. Egenkapital på 9,1 

mio. Feriepengeforpligtigelse på kr. 454.157. Transportindtægt (SOS/dansk autohjælp) på 2,8 mio. 

kontra kr. 2,4 i udgift.  

Bestyrelsen har en forventning til overskuddet på kr. 400.000 – derfor ses regnskabet som 

tilfredsstillende – idet investeringsafkastet er årsag til underskuddet. (Pt. i år overskud kr. 158.000). 

Kassereren bemærkede, at der er givet blank revisionspåtegning fra Revisionscentret 5R.  

 

Spørgsmål fra medlemmer:  

 

Jens Ole Sørensen - omkring værdipapirer – hvilken profil vi brugte?  

Det vi har investeret i er i sikre papirer spredt med aktier/obligationer i samarbejde med Jyske Bank. 

Alle har mistet penge sidste år – i år har vi pt. et overskud på kr. 158.000. Generelt er det bedre at 

investere end at have penge i banken. 

 

Nicolai Sørensen – hvorfor læste man hele regnskabet op fortæl i stedet for kun om afvigelserne? 

Her mener vi at regnskabet bør læses op og man fortalte om afvigelserne løbende.  

 

Dirigenten bemærkede herefter at der ikke var yderligere spørgsmål. 

 

Herefter blev regnskabet godkendt.  

 

Punkt 4 

 

Ingen indkomne forslag 

 

Punkt 5 

 

Fastsættelse af klubkontingent  

 

Bestyrelsen foreslog, at klubkontingent på 75 kr. skal fortsætte uændret.  

 

Forslaget blev vedtaget.   

 

Punkt 6 
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Valg af bestyrelsesmedlemmer og 1 suppleant.  

 

Valg i henhold til vedtægterne.  

a) 2 bestyrelsesmedlemmer.  

På valg Kim Nielsen og Søren Kruse Madsen. 

Kim ønskede ikke at genopstille – Søren ønskede genvalg. 

 

Formanden uddybede yderligere hvorfor han ikke ønskede at genopstille – årsagen er at GF Sydvest 

har udviklet sig til en halvstor forretning og derfor er tiden inde til at skille funktionerne daglig leder 

og Formand ad. Kim har haft en god dialog med sin bestyrelsen hele vejen og har selv ønsket at 

fortsætte som daglig leder. Ny kontrakt er aftalt og klar til underskrift efter generalforsamlingen.  

 

Herefter foreslog Bestyrelsen Behrend Behrendsen og Søren Kruse Madsen. Behrend som nyvalg og 

Søren som genvalg 

 

Formanden fortalte at bestyrelsen forud for generalforsamlingen havde haft ansøgning ude om nye 

medlemmer – hvor vi havde gode ansøgninger med mange gode kompetencer til bestyrelsen. Derfor 

har vi valgt at opstille Behrend Behrendsen som nyt medlem og Bente Riis Fogsgaard som suppleant. 

 

Dirigenten spurgte herefter ind til om der var andre kandidater der ønskede at stille op og det var der 

ikke. 

Herefter blev begge valgt uden afstemning for en 2 årig periode. 

 

b) 1 bestyrelsessuppleant.  

Bestyrelsen foreslog Bente Riis Fogsgaard.  

Dirigenten spurgte ind til om der var andre kandidater, det var der ikke. 

Dermed blev Bente Riis Fogsgaard valgt for det næste år. 

 

Punkt 7 

 

Valg af revisor. 

Bestyrelsen foreslog genvalg til Revisionsfirmaet 5R, som derefter blev genvalgt.  

 

Punkt 8 

 

Eventuelt. 

 

Dirigenten konstaterede herefter at dagsordenen var udtømt, og takkede for god ro og orden, og gav 

formanden ordet for afsluttende bemærkninger. 

 

Formanden takkede dirigenten for en godt ledet generalforsamling. 

 

Torben Pedersen takkede herefter Kim Nielsen for 23 år som Formand – Kim fik overrakt blomster 

og et gavekort til et weekendophold med konen. 

 

Arne Pedersen tog ligeledes ordet og takkede Kim for den store indsats han har gjort for klubben og 

stadig vil gøre i sin nye stilling som afdelingschef. 
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Herefter sluttede generalforsamlingen. 

 

 

 

 

 

 

Esbjerg, den 14. april 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referent 

Jette Pedersen 

 Dirigent 

Allan Nejbjerg 

 

 

 

Bestyrelsens underskrift: 

 

 

 

 

Kim Nielsen 

Formand 

 Arne M. Pedersen 

kasserer 

 Søren Kruse Madsen 

Bestyrelsesmedlem 

 

 

 

 

 

Torben B. Pedersen 

Næstformand 

 Michael Christiansen 

Bestyrelsesmedlem 
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